



FOR EXTERNAL USE

Summer 2022 economic outlook: Short term pain for long term gain

"If you look at the stock market now...if your time horizon is two to three years...there are some very good opportunities out there—especially in Canada."

 [Watch the full video](#) | [Video Transcript](#)



Benjamin Tal

Managing Director and Deputy Chief Economist,
CIBC Capital Markets

Benjamin is a member of the CIBC Economics team that is responsible for analyzing macroeconomic developments and their implications for fixed income, equity, foreign exchange and commodities markets.

CIBC Private Wealth consists of services provided by CIBC and certain of its subsidiaries: CIBC Private Banking; CIBC Private Investment Counsel, a division of CIBC Asset Management Inc. ("CAM"); CIBC Trust Corporation; and CIBC Wood Gundy, a division of CIBC World Markets Inc. ("WMI"). CIBC Private Banking provides solutions from CIBC Investor Services Inc. ("ISI"), CAM and credit products. CIBC World Markets Inc. and ISI are both Members of the Canadian Investor Protection Fund and Investment Industry Regulatory Organization of Canada. CIBC Private Wealth services are available to qualified individuals. The CIBC logo and "CIBC Private Wealth" are trademarks of CIBC, used under license.

POUR USAGE EXTERNE

Perspectives économiques de l'été 2022 : des douleurs à court terme pour des gains à long terme

« Pour ce qui est du marché boursier ... si votre horizon de placement est de deux à trois ans, je crois qu'il y a de très bonnes occasions, surtout au Canada. »

 [Regarder la vidéo](#) | [Lire la transcription](#)

**Benjamin Tal**

Directeur général et économiste en chef adjoint,
Marchés des capitaux CIBC

Benjamin est membre de l'équipe Service des études économiques CIBC responsable d'analyser les actualités macroéconomiques et leurs incidences sur les marchés des titres à revenu fixe, des actions, des changes et des marchandises.

Gestion privée CIBC représente des services offerts par la Banque CIBC et certaines de ses filiales : Privabanque CIBC; Gestion privée de portefeuille CIBC, une division de Gestion d'actifs CIBC inc. (« GACI »); la Compagnie Trust CIBC et CIBC Wood Gundy, une division de Marchés mondiaux CIBC inc. Privabanque CIBC offre des solutions des Services Investisseurs CIBC inc., de GACI, ainsi que des produits de crédit. Marchés mondiaux CIBC inc. et SICI sont tous deux membres du Fonds canadien de protection des épargnants et de l'Organisme canadien de réglementation du commerce des valeurs mobilières. Les services de Gestion privée CIBC sont offerts aux personnes admissibles. Le logo CIBC et « Gestion privée CIBC » sont des marques de commerce de la Banque CIBC, utilisées sous licence.